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ZÁPISNICA 
 

z mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Pezinku, konaného dňa 28.06.2011 

o 17:00 hod. v zasadačke MsÚ, Radničné nám. č. 7, I. posch., č. dv. 12 

 

Prítomní: podľa priloţenej prezenčnej listiny 

 

 

 

PROGRAM : 

 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie 

2. Návrh na použitie prostriedkov rezervného fondu Mesta Pezinok 

3. Návrh využitia pozemkov na Rozálke na športové účely 

4. Návrh na nájom pozemkov pre spol. IRI AGROFOREST, a.s. 

5. Návrh na nájom pozemkov pre Športový klub Albatros 

6. Návrh na nájom pozemkov pre Softballový klub Pezinok 

7. Rôzne 

 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie 

 

Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor Mgr. Oliver Solga. Skonštatoval, ţe je prítomná 

nadpolovičná väčšina poslancov a teda zasadnutie je uznášania schopné.  

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a v 1. hlasovaní, počtom hlasov: 21 „za“, ţiadne proti, 

ţiadne zdrţanie sa, schválení: Ing. Juraj Čech, Drahomír Šmahovský, RNDr. Miroslav Král, 

CSc. 

 

Za overovateľov zápisnice primátor určil Františka Fédera a Mgr. Martina Dulaja. 

 

Poslanec Ing. Šipoš ţiada v bode 7. – Rôzne, doplniť o bod 7.1. Vybavenie interpelácie 

V 2. hlasovaní, počtom hlasov: 20 „za“, 1 proti, 1 zdrţanie sa, poslanci schválili doplnenie 

bodu 7.1. 

 

Poslakyňa Mgr. Štrbová poţiadala o doplnenie bodu 7.2. Informácie M.R. Štefánika 9. 

V 3. hlasovaní, počtom hlasov: 19 „za“, 1 proti, 1 zdrţanie sa a 1 nehlasoval, poslanci 

schválili doplnenie bodu 7.2. 

 

V 4. hlasovaní, poslanci schválili program počtom hlasov: 22 „za“, ţiadne proti, ţiadne 

zdrţanie sa. 

 

 

2. Návrh na použitie prostriedkov rezervného fondu Mesta Pezinok 

 

Materiál spracovala Ing. J. Sandtnerová, prítomných s ním oboznámil primátor. Prítomní pred 

začiatkom zasadnutia MsZ obdrţali doplňujúci materiál k tomuto bodu programu – 

Informácie o poţiadavkách športových klubov. Poslanec Ing. Alexy, PhD. upresnil finančnú 

poţiadavku VTC – volejbalového oddielu na inštaláciu novej palubovky v hale na 
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Komenského ulici z: 28 000 € na: 22 500 €. Poslanec Ing. Šipoš ţiadal o informáciu, či je 

stanovisko Komisie ekonomiky a financií k tomuto materiálu. Poslanci schvaľujú uznesenie 

v predloţenom znení a; b; c, ak áno, predkladá poslanecký návrh: bod c) ostatné pouţitie: 

29 700 € - Mestská polícia-zvýšenie miezd vrátane odvodov (beţné výdavky); 10 000 € - 

propagácia (kapitálové výdavky); 40 000 € - rekonštrukcia Potočnej ulice (kapitálové 

výdavky) vylúčiť. Domnieva sa, ţe finančné prostriedky v bode c) by sa nemali pouţiť 

z rezervného fondu Mesta Pezinok. Poslanec Bc. Wittgrúber navrhol z 40 000 € 

z rekonštrukcie Potočnej ulice vyčleniť 30 000 € na dofinancovanie športových klubov, ale 

pod podmienkou, ţe jasne deklarujú na čo finančné prostriedky pouţili. V rámci rozpravy 

poslanec Bc. Wittgrúber predniesol poslanecký návrh: z 40 000 € (rekonštrukcia Potočnej 

ulice) vyčleniť 30 000 € na športové kluby a v septembri 2011 im ich prideliť. Poslankyňa 

Mgr. Štrbová sa pýta, či príde k navýšeniu počtu mestských policajtov a ako bude vyzerať 

Potočná ulica po rekonštrukcii. Nejde o navýšenie počtu mestských policajtov, ale o úpravu 

zmluvnej mzdy, a čo sa týka Potočnej ulice, bude poloţená nová dlaţba od radnice po 

evanjelickú faru, osadenie kontajnerovej zelene a mobiliáru – odpovedal primátor, ale ak sa 

schváli karanténna stanica pre odchyt psov na Dubovom vršku, finančné prostriedky sa 

pouţijú na tento účel. Poslanec Ing. Pátek predniesol poslanecký návrh: finančné prostriedky 

150 000 € - rezerva na krytie beţných výdavkov na havarijné opravy na školy a školské 

zariadenia prerozdeliť: 100 000 € ZŠ - Na bielenisku, 20 000 € - CVČ a 30 000 € - ZŠ Orešie. 

Poslankyňa Mgr. Mizerová uţ niekoľko krát poukázala na rozkopanú cestu od amfiteátra po 

ZŠ Na bielenisku. Zástupca primátora Ing. Andel informoval prítomných – Mesto by chcelo 

túto cestu revitalizovať a zároveň odpovedal poslancovi Ing. Šipošovi, ţe Komisia ekonomiky 

a financií nezasadala k tomuto bodu materiálu. Poslankyňa Mgr. Jurčíková navrhuje počkať 

s rekonštrukciou Potočnej ulice a  finančné prostriedky pouţiť na karanténnu stanicu, alebo na 

inštaláciu novej palubovky v hale na Komenského ulici. Po skončení rozpravy poslanec 

Ing. Pátek stiahol svoj poslanecký návrh. Zo strany poslancov neboli ţiadne pripomienky ani 

poslanecké návrhy. NK odporučila hlasovať o poslaneckom návrhu Ing. Šipoša. V 5. 

hlasovaní, počtom hlasov: 5 „za“, 13 proti, 7 zdrţaní sa , poslanci návrh neschválili. NK 

odporučila hlasovať o poslaneckom návrhu Bc. Wittgrúbera. V 6. hlasovaní, počtom hlasov: 3 

„za“, 13 proti, 7 zdrţaní sa a 2 nehlasovali, poslanci návrh neschválili. NK odporučila 

hlasovať o uznesení v predloţenom znení. V 7. hlasovaní, počtom hlasov: 16 „za“, ţiadne 

proti, 8 zdrţaní sa a 1 nehlasoval, poslanci návrh schválili. 

Záver: U z n e s e n i e   MsZ č. 1 – 141/2011  zo dňa 28.06.2011 

 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku schvaľuje 

 

pouţitie finančných prostriedkov rezervného fondu Mesta Pezinok na odstránenie havarijného 

stavu majetku a mimoriadnych okolností nasledovne: 

 

a.) 100 000 € - rezerva na krytie beţných výdavkov na školstvo 

zvýšenie cien energií, nákladov na mzdy (originálne kompetencie), nárast detí v 1. 

ročníku 

b.) 150 000 € - rezerva na krytie beţných výdavkov na havarijné opravy na školy a školské 

zariadenia ZŠ Orešie, ZŠ Na bielenisku, CVČ 

c.) ostatné pouţitie: 

29 700 € - Mestská polícia – zvýšenie miezd vrátane odvodov (beţné výdavky) 

10 000 € - propagácia (kapitálové výdavky) 

40 000 € - rekonštrukcia Potočnej ulice (kapitálové výdavky) 
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3. Návrh využitia pozemkov na Rozálke na športové účely 

 

Materiál spracovali Mgr. Šebesta a Mgr. Gottschallová, prítomných s ním oboznámil 

prednosta MsÚ. Mestské zastupiteľstvo v Pezinku na svojom zasadnutí dňa 07.04.2011 prijalo 

uznesenie č. 1-62/2011 zo dňa 07.04.2011, v rámci ktorého uloţilo MsÚ v súvislosti 

s vyuţitím pozemkov na Rozálke – zvolať rokovanie s potenciálnymi záujemcami na dočasné 

alebo trvalé vyuţitie predmetných pozemkov na športové aktivity, následne predloţiť MsZ 

v Pezinku → návrh na trvalé vyuţitie predmetných pozemkov  

      → návrh na dočasné vyuţitie predmetných pozemkov  

Dňa 08.06.2011 sa uskutočnilo rokovanie za účasti projektanta, zástupcov Športového klubu 

Albatros, Softballového klubu Pezinok a Hokejbalového klubu. Zástupcovia MsÚ prítomných 

oboznámili s návrhom na koncepčné riešenie celého územia a upozornili, ţe Mesto má 

spracovanú PD na vybudovanie cyklochodníka v tejto lokalite a ţiada o jej akceptáciu v rámci 

návrhu vyuţitia predmetných pozemkov. Regionálny úrad verejného zdravotníctva vo svojom 

záväznom stanovisku podmienil vybudovanie sociálneho zázemia na telovýchovno-športové 

zariadenia. Zástupcovia MsÚ upozornili na pracovných stretnutia, ţe Mesto Pezinok vstúpi do 

vybudovania športovej zóny na Rozálke len pozemkami, finančné prostriedky na vybudovanie 

športovísk, zázemia si musia športové kluby zabezpečiť z vlastných zdrojov. Nájom pre 

športové kluby navrhuje MsÚ, aby bol podmienený uzatvorením Dohody o spolupráci, 

predmetom ktorej by bolo vybudovanie spoločného sociálneho zázemia pre celú športovú 

zónu Rozálka. Poslanec Ing. Alexy, PhD. sa pýta, či po vybudovaní softballového ihriska na 

Rozálke sa uvoľní ihrisko na ZŠ Fándlyho. Pozemok na ZŠ Fándlyho sa po vybudovaní 

športovej zóny na Rozálke uvoľní, odpovedal p. Jorík, predseda Softballového klubu. 

Poslancom na ich otázky odpovedali zástupcovia športového klubu Albatros, Softballového 

klubu a Hokejbalového klubu. Po skončení diskusie zo strany poslancov neboli ţiadne návrhy 

ani pripomienky. NK odporučila hlasovať o uznesení v predloţenom znení. V 8. hlasovaní, 

počtom hlasov: 4 „za“, 12 proti, 8 zdrţaní sa a 1 nehlasoval, poslanci návrh neschválili. 

Záver: U z n e s e n i e   MsZ č. 1 – 142/2011  zo dňa 28.06.2011 

 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku neschvaľuje uznesenie, ktorým sa mala 

 

(a) zobrať na vedomie informácia o návrhu vyuţitia pozemkov na Rozálke na športové 

účely, v znení predloţeného dokumentu a 

 

(b) poveriť MsÚ rokovať s dotknutými športovými klubmi o podmienkach Dohody 

o spolupráci, predmetom ktorej by bol záväzok zo strany športových klubov vybudovať 

spoločné sociálne zázemie pre ŠPORTOVÚ ZÓNU ROZÁLKA (šatne, sprchy WC – 

v zmysle platnej legislatívy) nadimenzované pre celú lokalitu Rozálky s tým, ţe –  

 Mesto Pezinok bezplatne poskytne príslušný pozemok na vybudovanie sociálneho 

zázemia 

 Mesto Pezinok neposkytne ţiadne finančné prostriedky (zázemie bude hradené 

z prostriedkov športových klubov) 

 nesplnenie záväzku z Dohody o spolupráci o vybudovaní spoločného sociálneho 

zázemia bude právnym dôvodom na zánik nájmu so športovými klubmi 
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4. Návrh na nájom pozemkov pre spol. IRI AGROFOREST,a.s. 

 

Materiál spracovali Mgr. Šebesta a Mgr. Gottschallová, prítomných s ním oboznámil 

prednosta MsÚ. Primátor privítal Mgr. Mareka Viteka, predsedu predstavenstva spol. IRI 

AGROFOREST, a.s. Poslanec Bc. Wittgrúber poţiadal o informáciu, koľko parkovacích 

miest spoločnosť plánuje vybudovať. Nemáme presne definované, koľko parkovacích miest 

by sme chceli vybudovať, ale parkovať by sa malo aj na zeleni, odpovedal Mgr. Vitek. Bude 

to fungovať aj v budúcnosti ako dnes, reagoval poslanec Bc. Wittgrúber. 

Najfrekventovanejšia časť bude panelová a z kaţdej strany panelovej cesty bude ponechaný 

8m široký pás pozemku, v rámci ktorého bude vysadená vysoká zeleň, uviedol Mgr. Vitek, 

ktorý v rámci diskusie odpovedal na otázky poslancov. Po skončení diskusie poslanec MUDr. 

Demovič, PhD. predniesol poslanecký návrh: spoločnosť IRI AGROFOREST, a.s. zaviazať, 

aby vybudovala parkovisko s pevnenou plochou. NK odporučila hlasovať o poslaneckom 

návrhu. V 9. hlasovaní, počtom hlasov: 18 „za“, 1 proti, 6 zdrţaní sa, poslanci návrh schválili. 

NK odporučila hlasovať o uznesení v predloţenom znení. V 10. hlasovaní, počtom hlasov: 10 

„za“, 7 proti, 7 zdrţaní sa a 1 nehlasoval, poslanci predloţený návrh neschválili.  

Záver: U z n e s e n i e   MsZ č. 1 – 143/2011  zo dňa 28.06.2011 

 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku neschvaľuje nájom nehnuteľností 

 

Spôsob nakladania: nájom pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a 

ods. 9 písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
 

Predmet nájmu: nehnuteľnosť v katastrálnom území Pezinok, lokalita Rozálka, medzi 

policajnou školou a bývalými kasárňami, pozemok parc. č. 817 o výmere 1 829 m², časť 

pozemku parc. č. 818/1 o výmere 4 230 m² (v zmysle situačného náčrtu), trvalý trávny porast, 

LV č. 4234 
 

Nájomca: IRI AGROFOREST, a. s., sídlo: Námestie 1. mája 5, Bratislava 811 06, IČO: 35 

749 440, IČ DPH: SK2020220389, štatutárny orgán: Mgr. Marek Vitek, predseda 

predstavenstva, Mgr. Petra Hašová, členka predstavenstva 
 

Prenajímateľ: Mesto Pezinok, Radničné námestie 7, 902 14 Pezinok, IČO 00 305 022 
 

Nájomné: 1 euro za celý predmet a počas celej doby nájmu 
 

Účel nájmu: vybudovanie panelovej komunikácie a ponechanie zeleného pásu s výsadbou 

vysokej zelene a odstavných (parkovacích miest), v zmysle situačného náčrtu 
 

Doba nájmu: doba neurčitá 
 

Zdôvodnenie osobitného zreteľa: vybudovanie komunikácie a odstavných (parkovacích) 

miest, ktoré budú slúţiť návštevníkov ŠPORTOVEJ ZÓNY ROZÁLKA a širokej verejnosti. 
 

Osobitné ustanovenie uznesenia: 
v prípade schválenia nájmu, musí byť nájomná zmluva uzatvorená do 6 mesiacov odo dňa 

schválenia v MsZ. V prípade neuzatvorenia zmluvy v tejto lehote, stráca uznesenie platnosť. 
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5. Návrh na nájom pozemkov pre športový klub Albatros Pezinok 

 

Materiál spracovali Mgr. Šebesta a Mgr. Gottschallová. Zo strany poslancov neboli ţiadne 

otázky ani pripomienky. NK odporučila hlasovať o uznesení v predloţenom znení. V 11. 

hlasovaní, počtom hlasov: 1 „za“, 15 proti, 5 zdrţaní sa a 3 nehlasovali, poslanci návrh 

neschválili. 

Záver: U z n e s e n i e   MsZ č. 1 – 144/2011  zo dňa 28.06.2011 

 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku neschvaľuje nájom nehnuteľností 

 

Spôsob nakladania: nájom pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a 

ods. 9 písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

 

Predmet nájmu: nehnuteľnosť v katastrálnom území Pezinok, lokalita Rozálka, medzi 

policajnou školou a bývalými kasárňami, časť pozemku parc. č. 818/1 (v zmysle situačného 

náčrtu), trvalý trávny porast o výmere cca 35 000m
2
, LV č. 4234 

 

Nájomca: Športový klub Albatros, o.z., sídlo: Moyzesova 4/A, 902 01 Pezinok, Štatutárny 

orgán: Ing. Martin Fischer, predseda 

 

Prenajímateľ: Mesto Pezinok, Radničné námestie 7, 902 14 Pezinok, IČO 00 305 022 

 

Nájomné: 1 euro za celý predmet a počas celej doby nájmu 

 

Účel nájmu: vybudovanie golfovej tréningovej plochy, za tým účelom - umoţniť 

vybudovanie elektrickej prípojky a studne (prípadne vodovodnej prípojky), umoţniť 

prenájom plochy tretím osobám (turnaje, spoločenské akcie), 

 

Doba nájmu: určitá 10 rokov 

 

Osobitné podmienky:  

1. Nájomca sa zaväzuje, v zmysle DOHODY O SPOLUPRÁCI, v súčinnosti s dotknutými   

športovými klubmi vybudovať spoločné sociálne zázemie (šatne, sprchy, WC) pre celý 

areál ŠPORTOVEJ ZÓNY ROZÁLKA (v zmysle platnej legislatívy) a to v termíne 

a podmienok uvedených v dohode; nesplnenie záväzku je právnym dôvodom na 

ukončenie nájmu 

2. Nájomca musí rešpektovať 8 m širokú rezervu popri existujúcej panelovej ceste do Areálu 

Zdravia spol. IRI AGROFOREST, a.s. 

3. vybudovanie prípojok bude realizované na náklady nájomcu. Tieto budú po kolaudácii 

bezodplatne prevedené na Mesto Pezinok 

4. nájomca sa zaväzuje po skončení nájmu uviesť pozemok do pôvodného stavu (odstránenie 

reklamných plôch a pod.)  

 

Zdôvodnenie osobitného zreteľa:  
1. ţiadateľ vybuduje golfové športovisko, ktoré by malo tento šport priblíţiť širším 

spoločenským vrstvám (najmä mládeţi a deťom), počítajú s minimálnym spoplatnením, 

ktoré by slúţilo najmä na údrţbu športoviska 
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2. investície do úpravy plochy a vybudovania základnej infraštruktúry v zmysle zámeru sú 

odhadované (závislé od dĺţky nájmu) od 15.000,00 - 30.000,00 Eur, pričom neţiadajú 

mesto o podporu z rozpočtu. 

3. ţiadateľ sa zaväzuje poskytovať sluţby a rozvíjať športové aktivity pre mládeţ. Chcú sa 

zapojiť do projektov SKGA ako napr. „Naučte sa hrať golf na škole“ 

4. ţiadateľ bude poskytovať hodiny golfu bezplatne pre starších občanov vo vyhradených 

hodinách. 

 

Osobitné ustanovenie uznesenia: v prípade schválenia nájmu, musí byť nájomná zmluva 

uzatvorená do 6 mesiacov odo dňa schválenia v MsZ. V prípade neuzatvorenia zmluvy v tejto 

lehote, stráca uznesenie platnosť. 

 

 

6. Návrh na nájom pozemkov pre Softaballový klub Pezinok 

 

Materiál spracovali Mgr. Šebesta a Mgr. Gottschallová. Zo strany poslancov neboli ţiadne 

otázky ani pripomienky. NK odporučila hlasovať o uznesení v predloţenom znení. V 12. 

hlasovaní, počtom hlasov: 1 „za“, 15 proti, 4 zdrţaní sa a 3 nehlasovali, poslanci návrh 

neschválili. 

Záver: U z n e s e n i e   MsZ č. 1 – 145/2011  zo dňa 28.06.2011 

 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku neschvaľuje nájom nehnuteľností 

 

Spôsob nakladania: nájom pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a 

ods. 9 písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

 

Predmet nájmu: nehnuteľnosť v katastrálnom území Pezinok, lokalita Rozálka, medzi 

policajnou školou a bývalými kasárňami, časť pozemku parc. č. 820/1 (v zmysle situačného 

náčrtu), trvalý trávny porast o výmere 33 500 m
2
, LV č. 4234 

 

Nájomca: Softballový klub Pezinok, o.z., sídlo: dona Sandtnera 11, 902 01 Pezinok, IČO: 

42136016, Štatutárny orgán: Jakub Jorík, predseda 

 

Prenajímateľ: Mesto Pezinok, Radničné námestie 7, 902 14 Pezinok, IČO 00 305 022 

 

Nájomné: 1 euro za celý predmet a počas celej doby nájmu 

 

Účel nájmu: vybudovanie športového areálu zameraného najmä na softball a baseball, kde by 

sa nachádzalo 1 ihrisko pre baseball, 2 ihriská pre softball vhodné aj pre ţiacky baseball, 1 

tréningový infield, pálkarský tunel  

Doba nájmu: určitá 10 rokov, s opciou na predĺţenie nájmu s výpovednou lehotou 1 rok 

 

Osobitné podmienky:  

1.  Nájomca sa zaväzuje, v zmysle DOHODY O SPOLUPRÁCI, v súčinnosti s dotknutými   

športovými klubmi vybudovať spoločné sociálne zázemie (šatne, sprchy, WC) pre celý areál 

ŠPORTOVEJ ZÓNY ROZÁLKA (v zmysle platnej legislatívy) a to v termíne a podmienok 

uvedených v dohode; nesplnenie záväzku je právnym dôvodom na ukončenie nájmu 

2.   nájomca sa zaväzuje po skončení nájmu uviesť pozemok do pôvodného stavu 
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3.  nájomca sa zaväzuje, najneskôr ku dňu kolaudácie odovzdať (v pôvodnom stave) pozemok 

v areáli ZŠ na Fándlyho ulici v Pezinku. 

 

 

Zdôvodnenie osobitného zreteľa:  
1. vytvorenie nového športoviska zameraného na baseball a softball v zóne určenej na šport 

a rekreáciu, ktoré bude ţiadateľ budovať a udrţiavať na vlastné náklady 

2. športovisko bude slúţiť najmä mládeţi a obyvateľom mesta Pezinok, po dohode aj iným 

športovým odvetviam 

3. športovisko bude spĺňať medzinárodné parametre, čo umoţní organizáciu 

medzinárodných podujatí na úrovni ME, či pohárových súťaţí 

 

Osobitné ustanovenie uznesenia: v prípade schválenia nájmu, musí byť nájomná zmluva 

uzatvorená do 6 mesiacov odo dňa schválenia v MsZ. V prípade neuzatvorenia zmluvy v tejto 

lehote, stráca uznesenie platnosť. 

 

 

7. Rôzne 

 

7.1. Vybavenie interpelácie 

 

Ing. Šipoš Marián 

 

ţiada o informáciu v akých intervaloch sa vybavujú interpelácie poslancov. Na zasadnutí 

MsZ, ktoré sa uskutočnilo dňa 07.06.2011 predniesol tieto interpelácie: 

 v akom štádiu je kolaudačné konanie na ul. Topoľová, Javorová v bývalej hydinárne 

(Unigal) 

 ako je to s časovým harmonogram na získanie stavebného povolenia pred ŢSR (vo 

veci dopravného terminálu) 

 písomne poţiadal o zoznam čiernych stavieb, ktoré sa nachádzajú v Pezinku a do 

dnešného dňa nedostal odpoveď → sú to časovo náročné úlohy, informácie sú 

pripravené na odoslanie, odpovedal primátor. 

 

 

Ing. Pavel Alexy, PhD. 

 

pýta sa, v akom riešení sú rokovania ohľadom rozostavanej stavby na ul. Suvorovova – 

sídlisko Sever → o túto stavbu prejavila záujem spoločnosť CBA. Do konca roka 2011 chce 

vybudovať predajňu, odpovedal primátor  

 

 

Viktória Tahotná 

 

ţiada o obmedzenie rýchlosti motorových vozidiel umiestnením retardéra na ul Dona 

Sandtnera 

 

 

Drahomír Šmahovský 
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kedy bude vybudované osvetlenie na ul. Jána Raka – Grinava a ako pokračuje podpisovanie 

zmlúv ohľadom kanalizácie v Grinave → Ing. Mezeiová zašle písomnú informáciu poslancom 

– D. Šmahovskému a PhDr. Grellovi, uviedol primátor 

 

 

Bc. Peter Wittgrúber 

 

pýta sa, v akom stave sa nachádza multifunkčné ihrisko na Cajle → odpovedala Ing. 

Mezeiová, ihrisko je vo veľmi kritickom stave 

 

 

Mgr. Martin Dulaj 

 

pozýva všetkých poslancov do kláštora kde bude, kaţdý prvý piatok v mesiaci za poslancov 

odslúţená svätá omša 

 

 

7.2. Informácie M.R. Štefánika 9 

 

Poslankyňa Mgr. Štrbová ţiada o písomnú informáciu o priebehu prác – M.R. Štefánika 9 

(rozpočet, spôsob objednávania, prevádzkové náklady, náklady na opravu, údrţbu, účel 

vyuţitia a pod.) 

 

 

Nakoľko nebolo viac bodov programu, návrhov ani pripomienok, primátor zasadnutie ukončil 

a poďakoval prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

___________________ ________________________ 

     Mgr. Oliver Solga    Mgr. Miroslav Šebesta 

            primátor               prednosta MsÚ   
 

 

 

 

Overovatelia: 

 

František Féder 

 

............................. 

 

 

Mgr. Martin Dulaj 

 

............................. 

Zapísala: Alena Čaputová 


